

AL-BAYAN BILINGUAL SCHOOL

P.O. Box 355,
Hawally 32004, Kuwait
Tel. : (+965) 22275000
Fax : (+965) 22275002
E-mail: bbsadmin@bbs.edu.kw
Website : www.bbs.edu.kw



مدرسة البيان ثنائية اللغة الخاصة

ص.ب. ٣٥٥،
حوالي ٣٢٠٠٤، الكويت
تلفون : ٢٢٢٧٥٠٠٠ (+٩٦٥)
فاكس : ٢٢٢٧٥٠٠٢ (+٩٦٥)
بريد إلكتروني : bbsadmin@bbs.edu.kw
موقع إلكتروني : www.bbs.edu.kw

إلى : السادة أولياء الأمور
من : مكتب القبول والتسجيل
التاريخ : 3 مارس 2019
الموضوع : عربون إعادة تسجيل الطلبة الحاليين للعام الدراسي القادم 2019-2020

السادة أولياء الأمور الكرام،

لضمان مقاعد أبنائكم للعام الدراسي القادم 2019-2020، يرجى المبادرة بدفع عربون إعادة تسجيل الطلبة الحاليين (100 د.ك. عن كل طالب/طالبة)، في موعد أقصاه يوم الاثنين 1 أبريل 2019.

إن عدم سداد مبلغ العربون في الموعد المحدد له قد يؤدي إلى إلغاء التحاق ابنكم/ابنتكم للعام الدراسي القادم.

شاكرين لكم تعاونكم معنا في هذا الشأن. الرجاء تجاهل هذه الرسالة في حال تم الدفع.

ملاحظات هامة:

- لن يتم قبول مبلغ العربون للعام القادم إلا بعد تسديد كامل الرسوم الدراسية المستحقة عن العام الحالي.
- يمكن دفع الرسوم الدراسية وعربون إعادة التسجيل على الإنترنت بواسطة (الكي-نت) من خلال موقع المدرسة الإلكتروني: www.bbs.edu.kw/payment، أو في مقر شركة فوزك التعليمية نقداً أو بواسطة (الكي-نت)، أو عن طريق تحرير شيكات مصرفية باسم: مدرسة البيان ثنائية اللغة الخاصة.
- لا زالت الرسوم الدراسية للعام الدراسي القادم 2019-2020 غير مؤكدة وقابلة للتغيير. يمكنكم زيارة موقع المدرسة الإلكتروني لأي مستجدات.
- للاستفسار عن الدفعات، يرجى الاتصال بمكتب الأعمال (شركة فوزك) هاتف: 22052888 داخلي 8602
- للإعلام عن عدم الرغبة بإعادة التسجيل للعام الدراسي القادم، يرجى الاتصال بمكتب التسجيل هاتف: 22275020/1



مدرسة البيان معادلة من قبل مؤسسة مجلس المدارس العالمية «هولندا» ومؤسسة نيوانجلند للمدارس والكليات «الولايات المتحدة» ووزارة التربية في الكويت
Al-Bayan Bilingual School is accredited by the Council of International Schools (Netherlands),
The New England Association of Schools and Colleges (USA), and the Ministry of Education (Kuwait)



AL-BAYAN BILINGUAL SCHOOL

P.O. Box 355,
Hawally 32004, Kuwait
Tel. : (+965) 22275000
Fax : (+965) 22275002
E-mail: bbsadmin@bbs.edu.kw
Website : www.bbs.edu.kw



مدرسة البيان ثنائية اللغة الخاصة

ص.ب. ٣٥٥،
حولي ٣٢٠٠٤، الكويت
تلفون : ٢٢٢٧٥٠٠٠ (+٩٦٥)
فاكس : ٢٢٢٧٥٠٠٢ (+٩٦٥)
بريد إلكتروني : bbsadmin@bbs.edu.kw
موقع إلكتروني : www.bbs.edu.kw

To: BBS Parents
From: Admissions Office
Date: 3 March 2019
Subject: Re-Registration Deposit of Current BBS Students for 2019-2020 SY

Dear Parents,

To secure your child's seat for the upcoming 2019-2020 school year, please pay the re-registration deposit of **KD100/-** for each child no later than **Monday, April 1st 2019.**

Please note that failure to pay the deposit before the deadline may result in the loss of your child's seat at BBS for the next school year.

We appreciate your cooperation with regards to this matter. Please ignore this letter if the payment was already made.

Important Notes:

- Deposits will not be accepted for next year unless all pending tuition payments are fully paid for the current year.
- Fees and deposits can be paid online via K-Net service through the BBS website: www.bbs.edu.kw/payment, or at FAWSEC Educational Company by K-Net or cash, or cheques addressed to: Al-Bayan Bilingual School.
- Tuition fees for SY 2019-2020 are still not confirmed and are subject to change. You may check the BBS website for updates.
- To inquire about payments, please contact our Business Office (FAWSEC) at: 22052888 Ext. 8602.
- To notify the school of any withdrawals, please contact our Admissions Office at: 22275020/1.



مدرسة البيان معادلة من قبل مؤسسة مجلس المدارس العالمية «هولندا» ومؤسسة نيو إنجلاند للمدارس والكليات «الولايات المتحدة» ووزارة التربية في الكويت
Al-Bayan Bilingual School is accredited by the Council of International Schools (Netherlands),
The New England Association of Schools and Colleges (USA), and the Ministry of Education (Kuwait)

